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Polski dziennikarz, Witold Gadowski, zwrócił ostatnio uwagę na
dość istotne fakty pomijane w większości dyskusji na temat
trwającej  obecnie  epidemii  koronawirusa.  Mowa  tu  o  dość
istotnej kwestii, bo samym źródle infekcji wirusem SARS COV-2.
Gadkowski odnosi się do tego wątku w ponad godzinnym filmie na
swoim kanale na „YouTube”. Zauważa on w nim m.in., iż istnieje
wiele naukowych przesłanek wskazujących na to, że COVID-19
rzeczywiście pochodzi ze słynnego już laboratorium w Wuhan.
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